

1. Record Nr.	UNINA9910557887103321
Autore	Kuhlmann Sabine
Titolo	Kommunale Handlungsfähigkeit im europäischen Vergleich : Autonomie, Aufgaben und Reformen
Pubbl/distr/stampa	baden-baden, 2021
ISBN	3-7489-2330-9
Descrizione fisica	1 electronic resource (124 p.)
Collana	Modernisierung des öffentlichen Sektors ("Gelbe Reihe") ; Band 48
Soggetti	JPP, LND
Lingua di pubblicazione	Tedesco
Formato	Materiale a stampa
Livello bibliografico	Monografia
Sommario/riassunto	<p>This book compares the roles of municipalities in Europe, using categories such as municipal autonomy, task profiles, territorial and political frameworks, and financial conditions. Past and present reform trends and discourses are also described and classified. The study constitutes a secondary analysis of existing empirical research and presents current figures from various sources. It was conducted by a team led by Prof. Sabine Kuhlmann from the Department of Political Science, Administration and Organisation at the University of Potsdam.</p> <p>Die Rolle von Kommunen wird in diesem Buch einem europäischen Vergleich unterzogen. Dabei werden Kategorien wie kommunale Autonomie, Aufgabenprofile, territoriale und politische sowie finanzielle Rahmenbedingungen miteinander verglichen. Auch vergangene und bestehende Reformtrends und -diskurse werden beschrieben und eingeordnet. Die Studie ist eine umfassende Sekundäranalyse und bereitet aktuelle Zahlen aus verschiedenen Quellen auf. Durchgeführt wurde sie von einem Team um Prof. Sabine Kuhlmann vom Lehrstuhl für Politikwissenschaft, Verwaltung und Organisation an der Universität Potsdam.</p>

2. Record Nr.	UNINA9910376063603321
Autore	Wang Jun
Titolo	Proceedings of the 1st Acm International Workshop on Complex Networks Meet Information and Knowledge Management
Pubbl/distr/stampa	[Place of publication not identified] : , : Association for Computing Machinery, , 2009
Descrizione fisica	1 online resource (94 pages)
Collana	ACM Conferences.
Soggetti	Information Technology - Computer Science (Hardware & Networks)
Lingua di pubblicazione	Inglese
Formato	Materiale a stampa
Livello bibliografico	Monografia
Note generali	Bibliographic Level Mode of Issuance: Monograph